
Styrelsemöte 2004-10-07 
 
Deltagare: Mats H, Boris B, Stig S, Tuija H, Ann-Carin H, Stefan G, Zeljko R och Mathias C. 
 
1. Ordf. Zeljko hälsar deltagarna välkomna och presenterar dagordningen, som godkänds. 
 
2. Inbjudan till klubbarna samt funktionärslista skickas ut senast 10/10. 
 Sven beställer priser till Finnvedscupen och till våra egna klubbtävlingar. 
 Zeljko kontaktar Gunnar K angående reklamtryck på matchlistorna. 
 Peter G beställer poängtavlor och poängspadar. 
 Mathias beställer domarsedlar. 
  
3. Klubben har deltagit vid Ljungbyträffen, BK Ore´s Elitsatsning, Björnen Cup och Hildings 

Tjejcup. 
 Söndagen den 7/11 hålls en klubbtävling. 
 
4. Mats J, Joakim J, Jorma E, Håkan H och Mathias C är anmälda till Tränarlägret i Växjö 23/10. 

Tibor L kommer att tillfrågas av Mats eftersom Mathias fått förhinder. 
 Vi har bra med killar och tjejer i våra olika träningsgrupper. Lekgruppen 20-25 st, Tjejgruppen 

15-20 st, Knattegruppen ca 15 st, Ungdomsgruppen 10-15 st. 
 Kvinnliga tränare efterlyses, samt att några föräldrar engageras i träningen. 
 Vi har ännu inte sett nått konkret resultat efter annonseringen i Lunarstorm på nätet. 
 
5. Ekonomin är fortsatt mycket god. 7/10 har vi 221.775,63 kr på kontot och tilläggas ska att 

hyran på 42.314 kr då är betald. 
 Zeljko skriver ihop ett brev, som ska bifogas avin för 2005års medlemsavift. 
 Det har sålts kexchoklad, liknande konceptet med kolaburkar, och förtjänsten blir ca 6.500 kr. 
 
6. Tuija föreslår att vi avvaktar med Reselotteriet till efter nyår och istället säljer pepparkakor. 

Styrelsen instämmer. Catrine J kommer att ansvara för försäljningen . 
 Två reselotter på vardera 1.000 kr har inte avhämtats. Medlemmar som tänker boka resa hos 

Ticket uppmanas att köpa dessa. 
 
7. Mathias gör ett försök till med att sälja BK Framåt´s brottarmatta.  

Dörren in till Spinningen har varit öppen vid ett flertal tillfällen. Oklart vem som öppnat, men 
tränarna uppmanas att informera om att dörren aldrig får röras. 
Storstädning av lokalerna sker söndagen den 10/10 kl 13.00. Alla uppmanas hjälpa till. 
Därefter kommer ett städschema upprättas liknande det vi hade förra säsongen. 

 Zeljko får till uppgift att ordna en prishylla i klubblokalen på motsatta väggen. 
 Zeljko skänker en kopiator och den hämtas hos Pantektor i samband med Finnvedscupen. 
 
8. Mathias skickar in om ändrad klubbadress, så posten kommer direkt till lokalen. 

Lördagen den 6/11 vill Apladalens Sportcenter hyra lokalen. Styrelsen föreslår en hyra på 
3.000 kr och då ingår rivning och utläggning av brottarmattorna. Zeljko kontaktar Dan. 
29/10 samt ytterligare tre fredagar håller Jonas träning med Bors SK 
Boris får till uppgift att ordna träningsoverallerna från Corallen. Mats står till förfogande. 



Henrik N har kommit igång med tränarkarriären och beviljas därmed nycklar till lokalerna. 
Anna-Carin har skissat på ett informationsblad till föräldrarna. Bladet kan anpassas efter de 
olika träningsgrupperna. 
Stefan önskar hyra lokalen till ett kombinerat barnkalas och träningspass. Styrelsen godkänner 
detta. 
Tuija tar fram uppgifterna om de olika kostnaderna vid uthyrning av lokalerna. 
Mikael Storm vill hålla ett träningsläger med Tjejlandslaget i vår . Styrelsen är positiv till detta. 
 
Nästa möte sätts till torsdagen den 18/11 kl. 19.00. 
 
 
 
Vid pennan 
 
 
Mathias Carlsson 


